
Hoolekogu koosolek 15.03.2022 

Osalejad: Raul Omel, Liilia Raik, Reinhold Omel, Tiina Troškin, Sandra Kripson, Ülo Needo, Aliis 

Udras Margo Hussar (direktor) 

Puudus: Nils-Naatan Kaivo   

 

Algus: 18.00 

Lõpp: 19.40 

 

Päevakord: 

1. Esindaja valimine konkursi komisjoni liikmeks 

2. Ülevaade arengukavaga seotust 

3. Ülevaade kooli eelarvest 

4. Hoolekogu uue liikme valimise korraldamine 

5. Arutelu sõja temaatika käsitlemisest koolis ja kodus 

6. Info 

 

1. Esindaja valimine konkursi komisjoni liikmeks 

Koolil tuleb veel sel kevadel läbi viia mitu konkurssi õpetajate ametikohtade täitmiseks. Hoolekogu 

esindajaks kandidaadiks konkursi komisjonis pakuti Aliis Udras. 

Otsus: konkursi komisjonis hoolekogu esindajaks valiti Aliis Udras 7 poolt häälega 

 

2. Ülevaade kooli eelarvest (direktor Margo Hussar) 

Direktor tutvustas arengukava eelnõu liikumist. Avalikustamine on läbitud, muudatusettepanekuid ei 

laekunud  ja nüüd ootame vallalt infot arengukava kinnitamise kohta. 

3. Ülevaade kooli eelarvest (direktor Margo Hussar) 

Eelarve ei ole kasvanud võrreldes eelmise aastaga. Huvihariduse summa on vähenenud 13000-lt 5000-

le eurole. Eelarves on raha teise evakuatsiooniredeli jaoks, hanke viib läbi vald. Kõik Päästeameti 

ettekirjutused on tänaseks täidetud. Mõisa aida spordihooneks projekteerimiseks on 50 000 eurot 

olemas, muinsuskaitse lisab sellele veel 20 000 eurot. 

Elektripakett on meil fikseeritud ja tarbimine ei ole tõusnud. 

Täna on koolis 100 last ja esimesse klassi on tulemas 13 last. 



 

4. Hoolekogu uue liikme valimise korraldamine 

Kuna hoolekogu senise liikme Evelin Rätsepa pere kolis ja lapsed ei käi enam meie koolis, siis on 

meil nüüd hoolekogus puudu üks esimese kooliastme lastevanemate esindaja.  

Hoolekogu otsustas, et uus liige valitakse septembris toimuval lastevanemate üldkoosolekul.  

 

5. Arutelu sõja temaatika käsitlemisest koolis ja kodus 

 

6. Info 

Arutelu teemal, kui suured on distantsõppest tekkinud lüngad. Tõdeti, et kannatada on saanud 

õppimise harjumus ja oleme osaliselt õppekavadest maas. Õpetajad pingutavad, et kaotatut tasa teha. 

Protokollija 

Tiina Troškin 

 

Hoolekogu esimees  

Raul Omel 


